



WOOD STAIN REMOVER APPLICATION INSTRUCTIONS

WOCA Wood Stain Remover effectively dissolves grease, red wine, coffee, tea etc. on unfinished, soaped, oiled or waxed interior surfaces. WOCA Wood Stain Remover is especially developed for indoor use to remove spots from wood surfaces by spraying.

Product Instructions:

Always remember to test on a less visible area to check the compatibility of the product with the surface.

1. Spray WOCA Wood Stain Remover evenly on the spot or stain directly from the bottle.
2. Leave WOCA Wood Stain Remover to dissolve the stain for 10-20 minutes.
3. Scrub or wipe until the stain has been removed.
4. Wipe with cloth wrung in lukewarm water.
5. Repeat above steps if necessary.
6. When the cleaned spot is completely dry, re-apply the original surface finish.
(Example: oil, wax or soap. To re-establish the protection of the surface.

Tip: To keep the repaired spot wet after spraying the WOCA Wood Stain Remover, cover the area with plastic or aluminum foil (step 2).



WOOD STAIN REMOVER INSTRUCTIONS D'APPLICATION

WOCA Wood Stain Remover dissout efficacement la graisse, le vin rouge, le café, le thé sur les surfaces intérieures non finies, savonnées, huilées ou cirées. WOCA Wood Stain Remover est spécialement développé pour une utilisation à l'intérieur pour éliminer les taches des surfaces en bois par pulvérisation.

Instructions du Produit:

Pensez toujours à tester sur une zone moins visible pour vérifier la compatibilité du produit avec la surface.

1. Vaporisez WOCA Wood Stain Remover uniformément sur la tache ou tachez directement à partir du flacon.
2. Laisser WOCA Wood Stain Remover pendant 10-20 minutes afin de dissoudre la tache.
3. Frottez ou essuyez jusqu'à ce que la tache soit éliminée..
4. Essuyez avec un chiffon essoré dans de l'eau tiède.
5. Si nécessaire, répéter l'opération.
6. Quand le sol est complètement sec, appliquer la finition originale, par exemple de l'huile, de la cire ou du savon afin de rétablir la protection de la surface.

Conseil : Pour garder la zone réparée humide après avoir pulvérisé le WOCA WOOD Stain Remover, couvrez la zone avec du plastique ou du papier d'aluminium (étape 2).